
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Referat skolebestyrelsesmøde tirsdag den 16. august 
2022 kl. 17.30-19.30 
 

Tilstede: 

Ledelse: Thomas, Peter, Tina og Christian 

Medarbejdere: Tina S. 

Forældrerepræsentanter: Anne, Frank, Rasmus, Josefine, Malene, Ulrik 

 

Ikke tilstede: Kristine 

Eleverne, da vi skal have elevrådsvalg 

 

1. Godkendelse af referat 

Referatet godkendes og skrives under af de deltagende medlemmer 

fra forrige møde. 

 

2. Velkommen til ny skolebestyrelse 5 min.  

Intro ved de ”gamle” medlemmer og særligt velkommen til Ulrik – 

vores nye skolebestyrelsesmedlem.  

 

3. Konstituering af ny skolebestyrelse 20 min. (drøftelse, beslutning)  

Rasmus fortsætter i SKOK med Ulrik som stedfortræder. 

Josefine er ny formand. 

Malene er ny næstformand. 

 

4. Budget 2023 og udarbejdelse af høringssvar  

(budgetforslag og materiale fremsendt en anden mail) 45. min. 

(drøftelse) 

Thomas gennemgår budgetforslag med særligt fokus på punkt 46-57. 

De fleste af punkterne vedrører SFO1 og SFO2. Grundlæggende er vi 

som skole bekymrede for de mange besparelsesforslag.  

 

Skolebestyrelsen finder det stærkt bekymrende, at man ønsker at 

spare på børnenes skolestart.  

 

46: Med fjernelse af koordinatorfunktionen øges presset på den 

faglige leder, der har det overordnede ansvar for SFO og 

klubområdet. Dette er vi bekymrede for da ressourcetrækket i 

forvejen er stort på den faglige ledelse.   
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Mandag-onsdag: 10:00-14.30 
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Fredag: 10:00-13.30 
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47+48: Vi er dybt bekymrede for hele skolens skolestart, da disse 

besparelser rammer de yngste elever læring, trivsel og tryghed. Det 

som er skolens kerneopgave. Derudover kan det også blive en stor 

udfordring i forhold pædagogernes arbejdsmiljø. Der skal løbes 

meget stærkere og de vil ofte stå alene med en stor gruppe af børn, 

der ikke er trænede i at være en del af en skole.  

55: Bekymrede for rekruttering af personale, da endnu mere af 

personalernes ferietid fastlægges (jul, påske, og nu også 

sommerferie) 

56: Med nedsat åbningstid bliver det sværere at rekruttere, hvis 

personalet skal arbejde mindre. 

Vi synes generelt ikke at besparelserne i punkt 46-56 er i tråd med 

kommunens overordnede vision om at være børnenes by. 

57: Vi synes at det er fint at Sundmad ordningen afskaffes.  

 

5. Forældrearrangement i samarbejde med Holmegårdsskolen 10 

min. (status) 

Malene og Anne laver invitation til både Præstemoseskolen og 

Holmegårdsskolen. Det aftales at skolerne igen står for forfriskninger i 

form af vand og nødder. Det er den 27. september fra 19-21 i 

Kometen med Søren Østergaard som oplægsholder med overskriften 

Ungdomskultur. 

 

6. Indkøbsturnus vedr. bespisning 10 min. (drøftelse, beslutning) 

Det aftales at vi fra møde til møde aftaler hvem der står for aftensmad 

til det næstkommende skolebestyrelsesmøde. Ledelsen står for de to 

bespisninger op til juleferien og sommerferien. Det aftales at Anne 

står for næste bespisning.  

 

7. Status og orientering om skolestart 2022/23 15. min. (orientering) 

Grundskolen og gruppe 1 er kommet godt i gang med skoleåret med 

flere omlagte dage og ture ud af huset. De nye 0. klasser har haft en 

god skolestart. Børnene virker meget trygge. Der arbejdes med 

udsatte klassedannelser. Efter efterårsferien bliver gruppen til to 

klasser. Overbygningen og gruppe to har også haft mange omlagte 

dage med en god opstart og med fokus på den sociale trivs  
  

8. Nyt fra 

 

- Forældre 

Ros for opstartsugen. Børnene er glade.  

- Medarbejdere → behov for smartwatch politik. 

- Ledelse 

o Mobilpolitik og smartwatches.  

o Nyt lærings- og fritidsmiljø i GS1 

 

9. Evt. 

- Peter: sygemelding på Aula og skriftlig henvendelse til 

personalet. Afprøves i Overbygningen med sådan gør vi 

og med opfordring til at informere klasselærerne i en 

beskedtråd. 

- Forældremøder 
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Forældrene er nu fordelt, så der er repræsentanter ved 

alle forældremøder.  
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